



敬啟者：

中四中五級英語話劇欣賞活動

為提升學生對英語的興趣及提供多元化的英語學習經歷，本校英文科為中四及中五同學申請了「誇啦啦藝術集匯」籌辦的「從文本到舞臺®」英語話劇欣賞活動。活動詳情如下：

日期：2024年3月8日(星期五)
時間：10:30 am – 12:00 pm
劇目：「從文本到舞臺®」2024《鬥智》
地點：元朗劇院
交通安排：旅遊巴於學校往返
費用：門票經學校資助後為 \$50 (原價\$100)

活動當日為正常上課日，所有中四及中五同學必須出席上述活動，同學須如常於 **8:00 am 前準時回校**，惟第一至第四堂的課堂將受影響。校方將安排旅遊巴接送，預計回程抵校時間約 1:00 pm，而下午課堂將繼續進行，敬請注意。上述費用將採用 Alipay HK 繳費，請家長於 2 月 9 日前登入 E-Class Parent App 繳交費用。如有查詢，請聯絡英文科劉志逸老師。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁謹啟

二零二四年二月二日

回條

通告編號：23-24/056c

敬覆者：本人已知悉 貴校於三月八日之英語話劇欣賞活動活動安排，定當督促 敝子弟遵守活動規則及聽從領隊老師的指示。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長/監護人簽名：_____



Ref: 23-24/056e

2 February 2024

Dear Parent(s) / Guardian(s),

S.4 and S.5 English Drama Appreciation Activity

As part of our commitment to providing English enrichment opportunities for our students, the English Department has arranged a drama appreciation activity presented by The Absolutely Fabulous Theatre Connection (AFTEC) under its longstanding "From Page to Stage®" Programme. Details of the activity are as follows:

Date:	8 March 2024 (Friday)
Time:	10:30 a.m. to 12:00 p.m.
Production:	From Page to Stage® 2024 "Strategy"
Venue:	Yuen Long Theatre Auditorium
Transportation:	Coach service to and from Yuen Long Theatre Auditorium
Fee:	Entry ticket fee \$50 (Original price: \$100; \$50 is sponsored by school)

As the activity is held on a normal school day, all Secondary 4 and 5 students must attend the above activity and arrive at school by 8:00 am as usual. Please note that the first four lessons will be affected. Coaches have been arranged to take students to and from the performance venue. Students are expected to return to school at about 1:00 pm. Afternoon classes will resume as normal. The above fee will be collected via Alipay HK and the fee should be submitted by 9 February. Should you have any enquiries, please contact Mr. Lau Chi Yat.

Yours sincerely,

Steven Hon
Principal

Ref: 23-24 / 056e

___ February 2024

Reply Slip

I am fully aware of the arrangements for the above activity, and will remind my son / daughter to behave well during the activity.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____